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Styrelsemöte IFK Mariefreds innebandysektionen  
2022-02-15

Närvarande: Annelie Lundell, Martin Dahlén, Marie Hillblom, Marie Freij, Micke 
Undhjem, Charlotte Nothnagel, Philip Nystedt, Kerstin Furustig

Mötet öppnades.

Nu är restriktionerna kring viruset corona borta. 

Lagens status:
Herrlaget; började förra året. Nu nystart. 29 på papperet, 25 aktiva 
spelare. Laget spelar i herr-3an. I helgen tog laget årets första seger.
P07/08; Bra träningsnärvaro, bra matcher. Två från herrlaget stöttar som 
tränare.
P09/10; Första året med seriespel. Laget har ledare.
PF11/12; Spelar sammandrag
P13/14; Tränar en gång i veckan. Spelare och tränare finns.
Bollskolan; både tjejer och killar deltar.

Redan i maj vill Strängnäs kommun ha input om önskningar av 
träningstider för hösten.
Innebandyn ingår i den grupp som prioriteras i träningstidernas 
fördelning.

Från styrelsen är ingången att alla lag erbjuds två träningstider i veckan.

Hur gör lagen med träning under sportlovet? Avboka om träning inte ska 
genomföras. Varje lag tar ansvar för det.

Den nya sargen har levererats. Men den har en transportskada som ska 
kontrolleras av vaktmästarna på Hammarens IP. Vaktmästarna ser till att 
den blir funktionell.
Ny instruktion om hur sargen ska byggas ihop behöver ordnas.

Ekonomin redovisades.
Mötet diskuterade en idé om sänkta sektionsavgifter. Innebandyn har 
avsevärt högre sektionsavgifter än övriga sporter i föreningen.

Utbildning:
Alla ledare (och i princip alla som är med i ledarbåset) måste gå en 
grundutbildning, som ger licens. 
Att inte ha licens är ett brott mot reglerna och kan ge böter. Licens krävs 
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för ledare i grön, blå och röd.
Bland sektionens ledare är det fortfarande många ledare som inte gått. 
Nio har utbildning, nio saknar.

Mötet fick en idé om att i början av säsongen ordna en utbildning lokalt i 
Mariefred för ledare.

Fortfarande har ett antal ledare inom innebandyn inte visat utdrag ur 
belastningsregistret. Det är ett krav inom IFK Mariefred. Undersök om det 
gäller dig!
Kansliet har ansvaret att trycka på om utdrag ur belastningsregistret.

Sektionen kommer att hålla årsmöte 10 mars, kl 19. Mötet blir digitalt och 
det finns möjlighet att delta fysiskt.

Sektionen behöver en ny styrelse. En person behöver bli vald på två år.
Charlotte Nothnagel, Micke Undhjem och Marie Freij tackar ja till att 
kandidera till styrelsen.
Kerstin Furustig har ett år kvar på det val som skett.
Marie Hillblom kan kvarstå ett år till.
Styrelsen behöver undersöka om Caroline Sebö ställer upp för omval.
Martin Dahlén slutar.
Annelie Lundell slutar, men finns tillgänglig som bollplank. Kan också 
tänka sig rollen som revisor.

Marie Hillblom gör utskick om årsmötet. 
Verksamhetsberättelsen, budget, revisorsberättelse och dagordning 
sändas ut innan mötet.

Sektionens förslag på pristagare till priserna Lovande 15-åring, Duktiga 
ledare och innebandyns eget pris: Karl-Arne Strömbergs pokal för 
innebandy (går till spelare, ledare eller annan engagerad i innebandyn) 
ska mejlas in till kansliet.

Mötet avslutades.

Vid protokollet
Marie Hillblom


